


Edukacji i Nauki prof. Przemysława Czarnka zwracam się do Pani Dyrektor o przesłanie na piśmie 

odpowiedzi na poniższe pytania:

1. Jak przedstawia się obecny stan infrastruktury Oddziału Neurologii z Pododdziałem 

Udarowym?

2. Jak przedstawia się obecna sytuacja i działalność lecznicza Oddziału Neurologii z 

Pododdziałem Udarowym?

3. Czy realizacja planowanej inwestycji nie zakłóci działalności leczniczej Oddziału 

Neurologii z Pododdziałem Udarowym z uwagi na fakt, iż jest to jedyny w regionie 

wysokospecjalistyczny ośrodek leczenia m.in. udarów mózgu, z zastosowaniem 

najnowocześniejszych technik zabiegowych?

4. Jaki jest stan docelowy realizowanej inwestycji Oddziału Neurologii z 

Pododdziałem Udarowym (m.in. modernizacji całego 6 pietra obiektu) i rozwoju tej 

dziedziny w Szpitalu Wojewódzkim w Zamościu w wyniku przeprowadzonego 

przedsięwzięcia?

5. Na jakim etapie znajdują się przygotowania Szpitala do planowanej inwestycji, w 

tym przeprowadzonych postępowań przetargowych?

6. Czy Szpital ma opracowany harmonogram realizacji przedsięwzięcia z 

zakreśleniem etapów realizacji inwestycji i terminów ich realizacji?

Mając na uwadze konieczność jak najpilniejszego uruchomienia inwestycji, wykorzystania dla 

polepszenia możliwości leczenia pacjentów oraz warunków pracy personelu medycznego Oddziału 

Neurologii pozyskanych na ten cel dużych środków finansowych oczekuję na pilne, merytoryczne 

ustosunkowanie się do podnoszonych kwestii. Proszę także o przekazanie mi harmonogramu 

realizacji omawianego w piśmie przedsięwzięcia.
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